



指定滙款受款人申請表(恒生個人e-Banking)
Designated Telegraphic Transfer Beneficiary Instruction
Form (Hang Seng Personal e-Banking)

致：恒生銀行有限公司

To : Hang Seng Bank Limited

請用正楷填寫，在適當方格內加上“√”，填妥表格後連同身份證明文件副本(1)交回本銀行任何一間分行，或(2)郵寄至香港郵政信箱 3013 號恒生銀行有限公司收。
Please complete in BLOCK LETTERS, “√” where appropriate, return the completed form with a copy of your ID document either (1) by visiting any of our branches, or (2) by mail to Hang Seng Bank Ltd at GPO Box 3013, Hong Kong.

註 Note :

- 此申請表只適用於個人客戶或獨資經營商號。
This application form is only applicable for Personal customer and Sole Proprietorship only.
- 此申請將於成功遞交表格後 4 個工作天內生效。
This application will be effective in 4 working days after successful submission of this form.

日期(日/月/年)
Date(DD/MM/YY)

甲部 Part A – 申請人資料 Applicant Information

申請人名稱 Name(s) of Applicant(s)	
戶口號碼 Account No.	聯絡電話號碼 Contact Tel. No.
身份證明文件號碼/商業登記證號碼(只適用於東主戶口) ID Document No. / Business Registration No. (Sole Proprietor A/C only)	

乙部 Part B – 指示 Instruction

設立新受款人
Set up New Beneficiary

刪除現存受款人
Delete Existing Beneficiary

修改下述滙款指示之每日最高滙款限額
Amend Maximum Daily Limit of the below remittance instruction

受款人姓名 Name of Beneficiary (最多 35 個字元 Maximum 35 characters)

受款人銀行戶口號碼# Beneficiary Bank Account No.# (最多 34 個字元 Maximum 34 characters)

#如屬歐羅滙款往歐洲，請填上收款人的 IBAN (「國際銀行戶口號碼」)，中間沒有空格、間線或任何分隔符號。
#For remittance of EURO to Europe, please fill in the beneficiary's IBAN (International Bank Account No) without spaces, hyphens or other separators.

每日最高滙款限額(整數金額)*
Maximum Daily Limit of the Remittance (Amount in Full Dollar)*

港幣
HKD

*根據銀行合約，恒生 e-Banking 客戶轉賬往第三者名下賬戶之每日轉賬限額為 HK\$1,000,000.00。
*Subject to the Bank's agreement for Hang Seng e-Banking customer, maximum daily transfer limit to 3rd party accounts is HK\$1,000,000.00.
經網上轉賬至已登記的第三者戶口無需進行雙重認證核實，請留意有關登記第三者戶口的風險。
Please be reminded of the risk for registering a third-party account given that a two-factor authentication is not required for online fund transfers to this registered third-party account.

下列欄位只適用於更改每日最高滙款限額(整數金額)
Only Applicable to Amendment of Maximum Daily Limit of the Remittance (Amount in Full Dollar)

由 港幣 至 港幣
From HKD To HKD

受款銀行名稱及地點 Name and Location of Beneficiary Bank

國家名稱(最多 20 個字元)
Country Name (Maximum 20 characters)

國家代號
Country Code (銀行專用 For Bank Use)


城市名稱^ City Name^ (最多 31 個字元 Maximum 31 characters)

銀行名稱^ Bank Name^ (最多 35 個字元 Maximum 35 characters)

^只可填寫城市及銀行名稱，對於詳細之受款銀行地址/銀行編號等資料，請於網上銀行滙款指示之有關欄位內自行輸入。
^Please fill in City Name and Bank Name only. For details of Beneficiary bank address/clearing number etc, please enter full information (if any) on the remittance instruction of e-Banking.

丙部 Part C – 聲明 Declarations

本人(等)證實上述資料乃屬正確及完整，並授權貴行可向任何方面查詢。
I/We confirm that the information given above is correct and complete, and authorise you to confirm this from any source you may choose.

申請人(等)簽署 Signature(s) of Applicant(s)  X 請用留存本行之印鑑簽署 Please use signature(s)/chop(s) filed with the Bank	銀行專用 For Bank Use	
	Receiving Br. Code	Authorised Signature (by Branch)
	Contact Staff	
	Tel. No.	
	Maker (by NSC/GZC)	Authorised Signature (by NSC/GZC)
	Checker (by NSC/GZC)	

>>NSC>ASV